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IV nieuwvestiging Oostermaatweg 9.  

 

Op 7 oktober 2017 hebben wij per brief gevraagd dit punt op de agenda van de raadsdebatten te zetten. 

De raad heeft toen al onze zienswijze ter info gehad. Wij moesten zelf frequent op zoek op de website 

van de gemeente Twenterand wanneer dit item nu eens tijdens een raadsdebat behandeld zou gaan 

worden. En soms verdween het dan ook nog weer van de agenda. 

Vandaag, 3 ½ maand later en nog een maand extra vanwege omstandigheden is dit gelukt. 

 

Het gaat bij de IV nieuwvestiging Oostermaatweg 9 om een aanvraag door het bedrijf AGRON 

Almelo die al meerdere agrarische bedrijven in haar bezit heeft.  

Dit bedrijf is de laatste tijd al regelmatig in het nieuws vanwege een ander sterk uitbreidend IV 

varkensbedrijf aan de Schout Doddestraat aan de grens van de gemeente Almelo met Twenterand 

behoorlijk dicht bij de dorpsrand van Vriezenveen. 

 

Dat op die locatie aan de Oostermaatweg nr. 9 via B&W toch een nieuwe IV vestiging kon ontstaan 

ondanks afspraken met de raad dat nieuwvestiging niet kon roept bij ons nog steeds ongeloof en 

vraagtekens op. Waarom liet B&W dit nieuwe IV-bedrijf toe zonder overleg met u als raad??  

Wij vragen de raad om ons hierop een helder antwoord te geven. 

 

De locatie Oostermaatweg 9 ligt dichtbij onze natuurparel Fayersheide. Daarnaast is onze indruk dat er 

op de locatie Oostermaatweg 9 al jaren weinig vee activiteiten plaatsvinden.  

Door het toestaan van deze nieuwe IV-locatie neemt de ammoniakuitstoot fors toe (60%).  

En die kan op korte termijn nog sterk verder toenemen! 

 

De KNNV, de Fayersheide brigade, Staatsbosbeheer en zelfs ook de gemeente (in de bufferzone 

Fayersheide) doen daar bij Fayersheide veel moeite om de natuurwaarden van Flora en Fauna op peil 

te houden of zelfs te vergroten.  

Op deze manier wordt dit via extra ammoniak uitstoot weer teniet gedaan . Moeten wij dan bij 

Fayersheide maar stoppen met onze inzet voor natuurbehoud en ons hoofd in de schoot leggen? 

 

De huidige aanvraag van AGRON omvat 5680 dieren. Wij wachten nu maar af hoe snel 

AGRON binnen het nu mogelijk gemaakte bestemmingsplan een nieuwe vergunning gaat 

aanvragen voor uitbreiding van dit bedrijf (op dezelfde voet met vleesvarken en gespeende 

biggen) naar een bouwblok van 1,5 ha. met veel meer dieren (tot plm. 14000).  

 

******* 

Hoe betrouwbaar en recht door zee is de overheid. Vanavond stond dit al eerder op de agenda in het 

Oosteinde, gekoesterd vanwege de kenmerkende Vriezenveense bebouwing, veel groen en 

karakteristieke smalle kavels tussen Buitenlandweg en Bovenlandweg. 

Een klein stukje historie: 

a. Mede naar aanleiding van onze zienswijzen werd bakkerij Holland verplaatst >>> minder 

verkeer en herstel van een stukje Oosteinde. 

b. Als KNNV hebben wij meermalen zienswijzen ingediend bij uitbreiding van Devrie. Aldaar is 

nu een stabiele passende situatie zonder buitenopslag. Hoe lang nog als de eigenaar eens gaat 

kijken wat er allemaal mag bij “de buren”!! 

c. Als KNNV hebben wij ook een zienswijze ingebracht tegen de nieuwe bedrijfshal van Jonker. 

Er ligt daar in de regels vast dat er geen buitenopslag zal plaatsvinden. Wordt daar 

gehandhaafd? Moeten wij daar weer aan de bel trekken? Daar moet toch controle zijn? 

d. Bebo toe blijven staan met het nodige verkeer en een verdere woekering in die omgeving  …? 

Dat schept een situatie die richting de vroegere bakkerij Holland gaat.  

e. Forse drempels in de Bovenlandweg… het effect is dat het Oosteinde weer drukker geworden 

is omdat autoverkeer dit deel van de Bovenlandweg gaat mijden.  

Aldaar hebben we geen zienswijze meer ingediend, daar hebben we het al opgegeven…. 


